
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1344
Vil ministeren redegøre for, hvorfor koncentrationsgrænsen for benzalkoniumchlorid fore-
slås fastsat til præcis 3 pct.? Hvorfor mener ministeren, at det er i orden at bruge rengø-
ringsmidler udendørs med en koncentration af benzalkoniumchlorid på op til 3 pct.? Vil en
sådan brug ikke forurene natur og miljø?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og ikkemedlem af udvalget
(MFU) Eva Kjer Hansen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Anni.Matthiesen@ft.dk, Eva.Kjer.Han-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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